
 

 

§ 8 Övriga frågor 
 

Bolaget får i uppdrag att ordna en skiftesmiddag efter sommaren. I samband med denna ska även 
en visning av bolagets fastigheter erbjudas. 

 
En fråga om hur stora evenemang hanteras i staden, t.ex. Hockey-VM 2025  och Junior Hockey-VM 

2021-2022. Bolagets VD redogjorde för hur staden arbetar. 
 

Styrelsen frågade om bolagets beredskap inför en potentiell elbrist. Bolagets VD redogjorde för de 

risker som finns och hur de hanteras. 
 

 
 

  


